
 

Aan de voorzitter van de Commissie RGW/griffier van de Commissie RGW 

 

In de begroting wordt het dossier Paleis Soest een majeur samenwerkingsproject genoemd. 
Ondergetekenden zouden graag het agendapunt 4.3. SB Vaststellen overeenkomsten i.v.m. 
voortgang ontwikkeling Paleis Soestdijk (2021RGW147) opwaarderen. 

Het is niet onze bedoeling de gehele historie en gang van zaken te bespreken,  maar onze 
inhoudelijke vragen zijn gericht op de toekomst. De gemeenteraad van Baarn heeft het voorontwerp 
bestemmingsplan op 28 september 2021 vastgesteld; In februari 2022 volgt het besluit over het 
ontwerp bestemmingsplan. 

In de Statenbrief van 7 september 2021 geven GS  aan dat er voor de provincie nog een aantal zaken 
liggen zoals het t.z.t. verlenen van vergunningen in het kader van de Wnb: een ontheffingsaanvraag 
in het kader van de wet Wnb (soorten onderzoek) en de beoordeling op grond van het Wnb 
onderdeel houtopstanden en de daarmee verbonden compensatie. 

In de brief wordt gesproken van een voorwaardelijke verplichting in het bestemmingsplan m.b.t.  de 
natuurmaatregelen  en over een voorwaardelijke verplichting t.a.v.  ten aanzien van de renovatie van 
het Paleis, die mogelijk nog nader moet worden ingevuld. 

De gemeenteraad van Baarn heeft verschillende amendementen en een motie aangenomen over 
onderwerpen die ook op het terrein van de provincie liggen: o.a. renovatie, natuurcompensatie 
verkeersmaatregelen. 

Graag horen wij van GS hoe het proces verder verloopt, hoe GS aan kijkt tegen de amendementen  
(en de motie) die zijn aangenomen en wat de inbreng van GS is in het vervolg en op welke wijze PS 
hierin wordt meegenomen.  
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